
Zápis ze zasedání školské rady při Gymnáziu Olgy Havlové,  
Ostrava-Poruba, příspěvkové organizace 

dne 30. srpna 2016 
 
Přítomni:  Ing. Alexandra Arencibia, Mgr. Olga Blažková, PaedDr. Koutný Aleš,  
                 Doc. Ing. Marian Marschalko, PhD. 
Omluveni: Ing. Martina Tylčerová, JUDr. Eva Kafková 
Hosté: Mgr. Jana Huvarová – ředitelka školy 
            

Program: 

1. Zahájení 
2. Změny v zásadách zřizování školské rady 
3. Zhodnocení školního roku 2015/16, koncepce rozvoje na školní rok 2016/17 
4. Projednání výroční zprávy za školní rok 2015/16 
5. Změny ve školním a klasifikačním řádu 
6. Vyhodnocení maturitních zkoušek 
7. Usnesení a závěr 

ad 1: 

Předsedkyně školské rady zahájila schůzku a seznámila přítomné s programem, který byl 
přijat. 

ad 2: 

Předsedkyně ŠR seznámila přítomné se změnami v zásadách zřizování školské rady. 

ad 3: 

Ředitelka školy zhodnotila uplynulý školní rok 

- informovala přítomné o úspěších, kterých bylo dosaženo v uplynulém školním roce 
v oblasti výchovně vzdělávací a materiální, upozornila na výjimečné úspěchy žáků. 
V pravidelném hodnocení gymnázií zřizovatelem dosáhla škola opět výborného 
hodnocení. 

- seznámila se stavem probíhajících stavebních prací - 1. fáze rekonstrukce 
elektroinstalace pavilonu tělocvičny a přestavby části skladu na cvičební prostor.  
Nový cvičební prostor je spolufinancován částkou 400 000 Kč z finančních prostředků 
Spolku Poznání při GOH. Obě stavební akce budou ukončeny na začátku října. 

 

Ředitelka školy seznámila s koncepcí rozvoje na školní rok 2016/17. 

Ředitelka školy připomněla, že v roce 2017 bude škola slavit 45. výročí založení. 

Ředitelka školy seznámila s tím, že od září letošního roku budou na škole studovat dva žáci 
s asistentem pedagoga.  

ad 4: 

Ředitelka školy seznámila přítomné s výroční zprávou za školní rok 2015/16 a komentovala 
vybrané části. Po dokončení výroční zprávy bude dokument zaslán elektronicky členům ŠR 
ke schválení. 

ad 5: 

Školním řád zůstává beze změn. 



V Pravidlech hodnocení výsledků vzdělávání žáků, která jsou součástí školního řádu, je 
navržena změna: v článku 3 bude doplněno: „Hodnocení dílčích výsledků žáka se vyjadřuje 
známkou (1 až 5) nebo percentuálně (udává procento úspěšnosti).“ 

ad 6: 

Ředitelka školy vyhodnotila průběh maturitních zkoušek. Seznámila přítomné s úspěšností 
studentů v jednotlivých třídách. 

ad 7: 

Členové školské rady schválí dokument Výroční zpráva za školní rok 2015-16 e-mailem.  

Školská rada schválila dokument Pravidla hodnocení výsledků vzdělávání žáků, která jsou 
součástí školního řádu. 

Příští jednání školské rady se uskuteční v 2. polovině února 2017. Hlavním bodem bude 
seznámení se Zprávou o hospodaření za kalendářní rok 2016. 

 

 

 

  Ing. Alexandra Arencibia, v. r. 

  předsedkyně školské rady 

Zapsala: Mgr. Olga Blažková, tajemnice ŠR 

V Ostravě-Porubě 30. srpna 2016 

 


